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Írásbeli kérdé s

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésrő l szóló 2012 .
évi XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a
Miniszterelnökséget vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium vezet őjéhez

„Miért nem történhetett a mezőgazdaságban szinte semmilyen öntözési beruházás a z
elmúlt hét évben? ”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom.

Tisztelt Miniszter Úr !

Az idei évben rendkívüli aszály sújtja a gazdálkodókat . Hasonló csapadékszegény időszakra a

meteorológiai adatok számbavétele szerint, az elmúlt negyven évben alig volt példa . A

gyümölcsöt, zöldséget és szántóföldi növényeket termelők már eddig is hatalmas károkat

szenvedtek el a szárazság miatt, de még csak most jönnek a száraz és meleg hónapok . A

vízjogi engedélyek megszerzése nem egyszer űbb mióta a katasztrófavédelem ide is betette a

lábát. A csatornahálózat állapota minősíthetetlen, pedig elvárható lett volna, hogy a 2015-ö s

és 2016-os belvíz után legalább ezt a kérdést megoldja a kormány . Várhatóan a 2011-es évhez

hasonlóan most sem lesz elég víz folyóinkban az öntözés folyamatosságának biztosítására .

Pont az előbb említett év után jött a kormányzat a nagy ígérgetések sokaságával, hogy pén z

nem számít, de az öntözést lehet ővé kell tenni a jövőben. Ezzel szemben az elmúlt hét évben

semmi sem történt . Pályázatok is csak tavaly lettek kiírva, de azok a mai napig nem kerülte k

elbírálásra. Az eredménye ennek a halogatásnak, hogy 2017 . évben előfordulhat az a 1946 óta

nem tapasztalt helyzet, hogy nem lesz elég az őszi búza a hazai igények kielégítésére .



Mindezek alapján kérdezem Tisztelt Miniszter Urat, hogy milyen stratégiáva l

rendelkezik a tárca az egyre inkább létfontosságú öntözéses gazdálkodás megteremtés e

érdekében? Milyen okai lehetnek, hogy az öntözés fejlesztésére kiírt 50 milliárd forinto s

keretösszeg jelentős részére érdeklődés sem volt? Milyen bürokratikus akadályo k

lebontását tervezik a témában? Miért nem n őtt az ígéreteik ellenére sem hazánkban az

öntözhető területek aránya?

Várom érdemi válaszát !

Budapest, 2017 . június 13 .
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